
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 19. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 338
Ministeren bedes oplyse, hvorfor ingen lysåbne arealer i skov har modtaget
landbrugsstøtte, henset til at det af "Afgrødeareal fra Fællesskema 2014 op-
gjort juni 2014" fremgår, at der er 490,68 ha lysåbne arealer i skov.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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